
                                                   

 

Skolebestyrelsesmøde Hvidebækskolen 

 

 

Mødedato: 31. maj 

2021 klokken 17-19 

Medlemmer: Janne Nielsen, Louise Brix Guldbrandsen, Line Christiansen, Ditte Andersen, Rikke 

Larsen, Christian Bechsgaard. Daniel Køllgaard. 

Medarbejderrepræsentanter: Bernadette Jedig og Anita Rathje 

Elevrepræsentanter: Mia og Kasper 

Skolelederteamet: Line Mie Hjort Christensen, Steen Windfeldt og Anette Østergaard  

Fraværende:   

Da dette er skoleårets sidste møde, bydes der på en lille spiselig anretning.  

17.00-17.05 Godkendelse af dagsorden og referat fra sidste møde. 

17.05-17.20 Elevråd 

• Orientering og debat om elevrådets punkter: 

Der har ikke været afholdt møde siden sidst, så ingen nye punkter. 

17.20-17.55 Beslutningspunkter 

• Dimission. 

Er der løse ender der skal afklares/følges op på?  

Der afholdes dimission d.24.juni fra kl.17-19. Dimissionen afholdes helt traditionelt. Be-

styrelsen ønsker at der skrives ud, at skolebestyrelsen henstiller til, at man lade sig co-

rona teste inden arrangementet. Der føres ikke kontrol. 

Formanden afholder en kort afskedstale på vegne af bestyrelsen. Mia afholder på vegne 

af elevrådet. 

Ledelsen afklarer om 8.klasserne må hjælpe, som de plejer. 

• Principper for lejrskole. 

Endelig beslutning af fremtidig procedure jvf sidste møde. 

Lejrskoler sættes på standby grundet ressourcehensyn. De klasser der på normalvis 

skulle have været på lejrskole arrangeres der noget andet for. 

Princippet som det står skrevet nu fastholdes. Princippet tages op på ny hvert år. 

• Opfølgning på lempelse af mobil-politik 

Hvordan er det gået med de lempede mobil regler? 

Er der basis for at ændre på de nuværende retningslinjer? 

Mia melder ud at oplevelsen er af de ændrede regler har været god. Det fastslås, at 8.-

9.klasseseleverne må have deres mobiler i 12 frikvarteret. 

Der laves et tillæg til mobilprincippet. 

  



• Principper for Vikardækning.  

I fortsættelse af tidligere drøftelse, genoptages punktet for endelig beslutning.    

Steen orienterer, at det så vidt muligt skal være en kendt person der sættes på, ligesom indhol-

det i vikarlektionerne skal være relevant og fornuftigt. Opdraget er ro og retning. Der arbejdes 

på, at der bliver udarbejdet en ”vikarhylde” af lærerstaben til evt. brug ved akut lærerfravær. 

Princippet og retningslinjerne for vikardækning blev vendt og drøftet. 

Skolen ser princippet igennem og sender med ud med referatet. 

• Høring af ungeanalyse (frist 7.juni) 

Skolebestyrelsen retter en særlig opmærksomhed på UU-vejledningen. Der er et ønske og 

der ses et stort behov for at optimere UU-vejledningen. 

Ligeledes ses et behov for mere støtte til forældrene i forhold til overgang og karrierevalg.  

Elevrådet ser et potentiale i at få elev til elev vejledning. 

Skolebestyrelsen tager analysen til efterretning med ovenstående bemærkninger.  

17.55-18.10 Orienteringspunkter  

• Covid-19 

Aktuel status på skolen. 

Skolen er fortsat gået fri for smitte. Skolebestyrelsen drøftede retningslinjerne og balan-

cerne i forbindelse med evt. smitteudbrud. 

De ældste elever er begyndt at falde fra ved lyntestene. Der sendes en opfordring ud og 

Steen tager på visit i klasserne. 

• Økonomi - budget 2021 

En kort orientering om den nuværende balance og forventet resultat for 2021.   

Steen orienterede om budget 2021. Som det ser ud pt er der et estimeret underskud på 

små 500.000 kr. 

• Aftale om præventiv indsats i samarbejde med PPR og Sundhedskonsu-

lent i forhold til rygning.  

Tillige aftale med PPR om samarbejde omkring forældrefællesskaber, der understøtter 

stærke børnefællesskaber, herunder et tidligt beredskab, når børnene bliver unge men-

nesker med nysgerrighed på f.eks. festkultur etc. 

 

Punktet tages op senere. Steen kommer med forslag til, hvordan skolen kan 

lave en kort og langsigtet plan. 

 

18.10-18.50 Debatpunkter  

• Brug af vikarer. 

Forberedelse til vikarer, problematik med akut vikardækning. Punktet genoptages. Input 

til principper debatteres.  

Punkt udgår  



• Skolens indsatsområder med henblik på øget trivsel og læring for ele-

verne.  

Steen laver en indledningsvis orientering om potentielle tilgange og indsatser for at ud-

vikle skolen. Punkterne debatteres. 

Punkt udgår. 

• Opfølgning på forventningsfolder 

Skolebestyrelsen har sendt deres udkast til Steen, som sørger for at adhoc udvalget får 

det, så det kan skrives ind i folderen.  

Folderen skal erstatte den tidligere folder ”den kompetente elev” og læggse ud på hjem-

mesiden. 

• Hærværk på skolen udenfor skoletiden. 

Drøftelse/ideer af tiltag der kan reducere det alt for voldsomme brug, af skolens facilite-

ter. 

Der er et ønske om at ALLE skal respektere og passe på vores udearealer. Der skrives et 

afsnit med opfordring i næste nyhedsbrev. 

Der er lige blevet lavet legepladseftersyn, hvor der er givet flere anmærkninger på ting 

der er slidte eller ødelagte. Skoleledelsen laver en prioritet vedligeholdelse og udbed-

ringsplan. 

• Punkter til næste nyhedsbrev? 

Opmærksomhedspunkterne fra dagsordenen. 

18.50-19.00 Evt. 

- Der er slået en lærerstilling op. (IC) Christian deltager i ansættelsessamtalerne. 

- Der har været afholdt introaften for kommende 0.kl. 18 nye elever. 

- Christian skriver ud med opfordring til at parkere og aflevere børn ved hallens 

parkeringsplads inden skolestart næste år. 

- Elevrådet ønsker bedre parkeringsforhold til knallerter. 

- Opmærksomhed på aula undervisning og aula infofolder til kommende forældre. 

Kommende punkter til skolebestyrelsesmøderne: 

Folkeskolestrategien 

  

Kommende skolebestyrelsesmøder:  2021.     

 

 


